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Als zelfstandige naamwoorden eindigen op –ee, schrijf je in het 

meervoud vaak –ën. Als zelfstandige naamwoorden eindigen 

op de –ie en de klemtoon valt hierop, dan komt er ook –ën 

achter. Valt de klemtoon niet op de –ie, dan komt er alleen een 

–n bij en komt het trema op de –e die er al staat.

  je hoort:  je schrij�:

idee  [idee | un]  idee + ën = ideeën

knie  [knie | un]  knie + ën = knieën

porie  [po | rie | un]  porië + n = poriën

Onthouden!

        idee - ideeën 

Meervouden met een trema

ideeën  sleeën    knieën  poriënweeën  feeën    drieën  bacteriënzeeën  reeën    kopieën oliëntweeën moskeeën   melodieën koloniën frisbeeën trofeeën   fantasieën provinciën

Weet je nog? 

Zelfstandige naamwoorden zijn woorden voor mensen, dieren, dingen, plaatsen of (eigen)namen. Je kunt voor een zelfstandig naamwoord vaak de, het of een zetten.


